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Andrzej Gotqbieski

Radny Rady Miasta Wloctawek

Pan

dr Marek Wojikowski

Prezyde ni Miosta Wloclowe k

Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkafic6w Wtoctawka zwracam siq z proSba o naprawienie nawierzchni

chodnika na ulicy Rysiej. Liczba nier6wnoSci na chodniku powoduje utrudnienie w

bezpiecznym korzystaniu z chodnika.

W okresie letnim, kiedy sq otwarte letnie baseny chodnikiem porusza siq bardzo du2o

mieszkaf c6w.
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